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Förvaltningsnamn  

 

 

 

  

Svar på interpellation från Ann-Kristin 
Göransson, Socialdemokraterna – Ska 
projektet som riktar sig till våldsutsatta 
läggas ner? 
I en interpellation från Ann-Kristin Göransson, ställs frågorna: 

- Ska projektet inom ATV som riktar sig till våldsutsatta läggas ner vid årsskiftet? 

- Om så är fallet, hur lever då Region Jönköpings län upp till principen om jämlik 

och jämställd vård? 

 

 

Medlen från Socialstyrelsen som använts till denna verksamhet är treåriga 2016-

2018. Medlen har fördelats av Socialstyrelsen, Länsstyrelserna och Uppsala 

universitet (Nationellt Centrum för Kvinnofrid, NCK). I Jönköpings län har del av 

medlen tillsammans med berörda kommuner använts till en särskild tjänst som 

resurs för att ge våldsutsatta i Jönköping, Habo och Mullsjö behandling. Det är ett 

exempel på hur man med stöd av projektmedel under en avgränsad period kan 

pröva ny verksamhet och nya arbetssätt. 

 

Projektet har varit en pilot i en del av länet och ska utvärderas. Om utvärderingen 

faller väl ut tar man inför ett eventuellt införande ställning till hur verksamheten 

kan vara en resurs för hela länet för att erbjuda invånarna jämlik vård. Efter 

utvärderingen görs också en beräkning av resursbehov i form av medarbetare och 

ekonomi tillsammans med kommunerna. 

 

Utvärderingen har ännu inte gjorts och något förslag till fortsättning har inte 

presenterats i budgetarbetet i nämnden för folkhälsa och sjukvård.  

Nu avslutas projektet enligt plan, utvärderas och ett förslag kan därefter, om så 

bedöms lämpligt tas upp i budgetarbetet inför kommande år. Behov av vård 

tillgodoses inom Region Jönköpings läns och kommunernas ordinarie verksamhet. 

 

 

 

Maria Frisk 

Ordförande i nämnd folkhälsa och sjukvård 

 


